
PREGUNTA QUE FORMULA EL GRUP MUNICIPAL DE CIUTADANS AL PLE DEL 16

D’OCTUBRE DE 2015 EN RELACIÓ AL PARC INFANTIL DE NADAL

Tenint en compte que queden només dos mesos per a la celebració d’una nova edició del

Parc Infantil de Nadal, el Grup Municipal de Ciutadans formula les següents

PREGUNTES:

1. Pensa l’equip de govern mantenir el model actual de Parc Infantil de Nadal?

2. Quina valoració fa el  govern local de les darreres edicions en quant al  nombre

d’assistents i el grau de satisfacció dels mateixos?

3. Es fan enquestes de satisfacció dels usuaris per saber si la fórmula actual és una

bona fórmula?

4. Quin pressupost té el Parc Infantil de Nadal?

5. Tenint en compte la situació de retallades i ajustos, es planteja l’equip de govern un

nou model que no suposi cap cost per a les arques municipals, és a dir, que aquest

servei  se  subcontracti  via  concurs  públic  a  una  empresa  especialitzada  en

esdeveniments d’aquest tipus i amb models d’èxit com els que funcionen en altres

municipis,  i  d’aquesta  manera  el  risc  econòmic  del  Parc  Infantil  de  Nadal

l’assumeixi un tercer?

Reus, 13 d’octubre del 2015

Sr. Juan Carlos Sánchez

Portaveu G. M. Ciutadans


